
Rosi: Nie chciałem odchodzić na wypożyczenie
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Wczoraj Aleandro Rosi rozwiązał niespodziewanie kontrakt z Romą. Choć

rozwód gracza i klubu wydawał się nieunikniony, to jednak niewielu

stawiało na takie właśnie rozwiązanie. Dziś piłkarz został już

zaprezentowany w Parmie, a na konferencji poruszył również temat

opuszczenia Romy. 

 

- Dziękuję Parmie, prezydentowi Ghirardiemu i dyrektorowi Leonardiemu, którzy

zrobili wszystko, aby mnie tu sprowadzić. Nigdy nie odrzuciłem Parmy, nie chciałem

jedynie przejść na wypożyczenie. Jestem pewien, że pokażę tutaj swoją wartość.

Jestem zadowolony z tej przygody, chcę pozdrowić moich kolegów, a jednego

przyjaciela w szczególności, Francesco Tottiego. Dalej dziękuję kierownictwu Romy,

które zrozumiało moje powody. Rozwiązanie umowy było moim wyborem, a oni to

zrozumieli. Chcę udowodnić tutaj całą moją wartość.
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